

《单词百科:Sunflowers是什么意思?Sunflowers怎么发音?Sunflowers的解释和用法》

英语单词Sunflowers是什么意思?Sunflowers怎么读?Sunflowers怎么发音?简答网为您整理了Sunflowers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Sunflowers怎么读

Sunflowers的读音:[s n flau z]

Sunflowers的意思

1、n.向日葵，葵花(sunflower的名词复数);

Sunflowers的双语例句

1、The sunflowers could also be sold to local florists for profit.

向日葵也可以卖给当地花店来盈利.

2、 I frequently use sunflowers as symbols of strength.

我经常用向日葵来作为力量的象征。

3、 The sunflowers in my garden have all run to seed.

我家园子里的葵花都结籽了。

4、 The seeds took root and grew, and the sunflowers multiplied.

这些种子生根并生长, 向日葵不断的繁殖.

5、 Bursts of spring, field rain, sunflowers tall, and has 56 leaves of.

一阵阵春风, 一场场春雨, 向日葵长高了, 已经有五六片叶子了.

6、 Sunflowers , Bright-coloured flower, let me pick the mining, in home, beautiful!

鲜艳的花朵, 让我摘了耶采了不少, 放在家多美雅!

7、 In certain areas the Spanish steppe produces wheat, maize, sunflowers, and vines.

在特定的地区, 西班牙草原也出产小麦、 玉米、 葵花和葡萄.

8、 We passed through wheat fields and golden plots of sunflowers.

我们穿过小麦地和金黄色的向日葵地块.

9、 Do you know, sunflower seeds are the sons of the sunflowers.

你知道吗, 葵花子是向日葵的种子.

10、 Sunflowers grow promptly.

向日葵生长迅速。

11、 Xiao Lin is watering the sunflowers.

小林在给向日葵浇水.

12、 The scene inspired his painting " The Sunflowers ".

这一场面启发他画出 “ 向阳花 ” 。

13、 People grow crops, such as wheat and sunflowers in this area.

这个地区种植如小麦和向日葵这样的庄稼。

14、 Buddhist monks walk beside a field of sunflowers in northern Thailand.

几个僧人走在泰国北部的向日葵地里。

15、 The selfless dedication of his sunflower quiet door life. I like sunflowers.

向日葵默默无私的奉献他们的一生。我喜欢向日葵。

以上是简答网为您整理的Sunflowers怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/Sunflowers>

